
  

Zápisnica 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 29.04.2019 o 17.00 hod. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 
  
Program:  
 

1. Kontrola uznesenia 

2. Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie  obce za rok 2018 ( záverečný 

účet, výročná správa, správa audítora ) 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bašovce k záverečnému účtu obce Bašovce za rok 2018 

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II.  polrok 2019 

5. Odsúhlasenie použitia rezervného fondu na opravu strechy MŠ 

        6.   Schválenie územného plánu 

        7.   Diskusia 

           8.   Záver 

Otvorenie 
Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Starosta 
obce navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol Evu Gvuščovú a   Igora 
Drličku. 
 
Kontrola uznesenia 
OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na  2. zasadnutí OZ boli splnené. 

     Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2018 ( záverečný účet, 
výročná správa, správa audítora ) 

     V tomto bode požiadal starosta hlavnú kontrolórku o informácie ohľadom schválenia záverečného účtu 
obce Bašovce a celoročného hospodárenia obce za rok 2018. Bolo odpovedané aj na konkrétne otázky. 
Všetky podklady dostali poslanci v týždennom predstihu a tak ich už mali preštudované a preto dávali, len 
doplňujúce otázky. 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2019 

   Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2019 dostali poslanci 
v dostatočnom predstihu a tak bol odsúhlasený bez pripomienok. 

Odsúhlasenie použitia rezervného fondu na rekonštrukciu strechy MŠ 
 
Zámerom obce je výmena krytiny v Materskej škole v obci Bašovce. Táto budova bola postavená v roku 
1930 a v tých časoch slúžila, ako budova obecnej školy a zároveň aj byt učiteľa.  V sedemdesiatych rokoch 
táto budova bola prestavaná na pomery materskej školy, sústavným využívaním je však veľmi 
opotrebovaná. Strecha na budove je však pôvodná a na veľa miestach napriek sústavným opravám zateká. 
Opravou strechy bude budova MŠ už kompletne prerobená. Do budúcna zostane už len vyriešiť napojenie 
na kanalizáciu a opravu oplotenia. 
 
 
 
 



  

Schválenie územného plánu 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 
Stanovisko Okresného úradu Trnava z preskúmania návrhu územného plánu obce Bašovce, zn. OU-TT-
OVBP1-2019/014850/Tr  zo dňa 02.04.2019 podľa § 25 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a 
stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov. 
                       
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
(1) Územný plán obce Bašovce 
(2) Všeobecné záväzné nariadenie č. 1/2019 ktorým sa vyhlasuje záväzná časť územného plánu obce 
Bašovce 
Obecné zastupiteľstvo ukladá: 
zabezpečiť uloženie schválenej územnoplánovacej dokumentácie na Okresnom úrade Trnava, na Obecnom 
úrade v Bašovciach a na stavebnom úrade. 
 

 

Diskusia 

V rámci diskusie starosta informoval poslancov o žiadosti pána Martina Černoka a pána Jána Mikloviča 
bytom Bašovce č.146 a 147. Na začiatku starosta vysvetlil poslancom, čo predchádzalo danej žiadosti. Dňa 
7. 12. 2017 obecné zastupiteľstvo riešilo sťažnosť od pani Beáty Vavrincovej. Obecné zastupiteľstvo v tom 
čase muselo rozhodnúť a sťažnosť riešiť v rámci zákona. V tom čase starosta sťažnosť prečítal a vysvetlil 
postup, čo treba urobiť a čo  bude riešenie sťažnosti, obec stáť. Jednalo sa o parkovanie pred obecným 
úradom a potravinami a o svetlo, ktoré doteraz nesvieti (znižuje sa bezpečnosť a ohrozuje vykladanie 
tovaru pred potravinami). OZ sťažnosť odsúhlasilo a navrhlo riešenie a to aj napriek finančnej náročnosti 
vyznačiť parkovacie miesta. Na začiatku bol na obhliadke policajt z Okresného riaditeľstva PZ v Trnave. Ten 
navrhol riešenie. Potom musel prísť projektant pre dopravné značenie a pripraviť projekt. Potom dňa 
2.7.2018 Okresné riaditeľstvo PZ v Trnave vydalo súhlasné stanovisko na určenie a použitie trvalého 
dopravného značenia a dopravných zariadení. V tomto rozhodnutí presne určilo, aké značenie treba použiť. 
Po tomto rozhodnutí obec objednala dopravné značenie. Teraz k riešeniu žiadosti. Po osadení dopravných 
značiek žiadatelia nemôžu na danom mieste parkovať a nemôžu stáť ani na chodníku. Obec nie je povinná 
im zabezpečiť parkovacie miesta. V poslednej časti žiadosti však uvádzajú, že chcú aktívne spolupracovať, 
preto obecné zastupiteľstvo je ochotné si vypočuť rôzne návrhy a po vzájomnej dohode dospieť k riešeniu. 
Nasledovala diskusia, v rámci ktorej padali rôzne návrhy. Nakoniec sa dohodlo, že žiadatelia si prispôsobia 
na parkovanie parkovacie miesta vedľa domu č. 73 oproti domu č. 78. Tento priestor patrí obci a preto je 
možné tento priestor využiť. Väčšina obyvateľov obce parkuje na obecných pozemkoch a preto je správne 
dať možnosť parkovať aj žiadateľom. Po tomto bode starosta prečítal žiadosť Beáty Vavrincovej na výmenu 
dverí na prenajatých potravinách. Poslanci sa dohodli, že obec zaplatí nové dvere po vyhodnotení troch 
cenových ponúk a osadenie si zabezpečí a zaplatí sama prenajímateľka. Bolo však aj spomenuté, že 
v poslednom období obec dosť značne investuje do prenajatých budov. Ako ďalšie sa riešila separácia 
odpadov v obci, pretože poplatky za skládkovanie sa stanovujú podľa výšky separácie. Starosta upozornil 
na potrebu čo najväčšej separácie odpadov. Poslanci upozornili na občasné horenie v kontajneroch na 
skládke a zaujímali sa aj o množstvo vývozov. Zhodnotili aj stav na skládke odpadu. Starosta upozornil na 
náročnosť vydávania obecných novín a upozornil, že ak chceme, aby sa noviny vydávali bude potrebné 
zapojiť do príspevkov aj  poslancov. V rámci diskusie sa prediskutovali aj rôzne ústne sťažnosti občanov. 
Starosta vysvetlil aj riešenie jednej písomnej sťažnosti.  
Starosta informoval o postavení mája a s poslancami dohodol oslavu dňa matiek na nedeľu  12.05. 2019 
o 15,00 hod. Prediskutovali aj deň detí, ktorý je naplánovaný na sobotu 15. 06. 2019 o 15,00 hod. Ďalej 
bola podaná informácia, že bola vykonaná STK a Emisná kontrola na auto a na traktor. Bude treba vybaviť 
pravidelný  servis na traktor. Prediskutovalo sa upratovanie obce a kosenie. Starosta informoval o náraste 



  

cien elektriky a plynu. Končí nám zmluva na odber elektriky a preto bola daná  výpoveď MAGNE ENERGIE 
a.s. a podpísaná nová zmluva s ZSE, ktorá dala v ponuke nižšie ceny. Pri obhliadke obce bol starosta 
upozornený, že na zástavke autobusu pred domom pani Garecovej,  sú jamy na ceste nad kanalizáciou. 
Starosta prisľúbil, že ak sa bude robiť v obci nejaká údržbárska práca, bude treba dané nerovnosti 
odstrániť. V poslednej časti starosta informoval poslancov o budovaní panelového oplotenia pánom 
Kamenským. Pri zameraní geodetom, sa zistilo, že pôvodný pozemok, je z časti na obecnom pozemku 
a z časti je obecný pozemok na jeho pozemku. Poslanci navrhujú, aby sa to dalo znova zamerať a potom sa 
podpísala zámenná zmluva a pozemky boli právne správne.  

   

  Záver 

 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť. 

 
V Bašovciach,  dňa  29. 04. 2019                                                                   
                                                                                                  

           ........................................ 
                                                                                                                           Ing.  Ľubomír Dekan  
                   starosta obce  
 Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          
             

             …...................................... 

             …...................................... 

               overovatelia zápisnice 


